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Αρχιεπ. Αθηνών: Μέσα στον καθένα μας είναι η 
Παναγία και η Εύα
/ Ορθοδοξία· Διεθνές Πρακτορείο Εκκλησιαστικών Ειδήσεων

Ο Αρχιεπίσκοπος Αθηνών και Πάσης Ελλάδος κ.κ. Ιερώνυμος, τέλεσε το πρωί το 
μυστήριο της Θείας Ευχαριστίας στον ιστορικό Ιερό Ναό της Κοιμήσεως της 
Θεοτόκου της Χρυσοσπηλαιωτίσσης, που βρίσκεται στην οδό Αιόλου, στο 
κέντρο της Αθήνας, ανήμερα της Μεγάλης Θεομητορικής Εορτής της 
Κοιμήσεως της Θεοτόκου.

«Οι πατέρες της εκκλησίας όταν σκέφτονται τι πρόσφερε στον κόσμο η Παναγία 
μας παίρνουν ένα άλλο πρόσωπο μέσα από τη ζωή της εκκλησίας, το πρόσωπο της 
Εύας και κάνουν μια σύγκριση» ανέφερε ο Μακαριώτατος και πρόσθεσε: 
«Πρόκειται για δύο μορφές που ανταποκρίνονται με διαφορετικό τρόπο στο 
κάλεσμα του Θεού και ζουν διαφορετικά. Έχουμε λοιπόν, την πρώτη σκέψη που 
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είχαν η Εύα και η Παναγία. Η Εύα, ενώ ζούσε προνομιακά στον παράδεισον 
επαναστάτησε. Η Παναγία η οποία μεγάλωσε σε ένα τόπο δύσκολο, στη Ναζαρέτ 
δεν αρνήθηκε τα λόγια του Αρχαγγέλου».

«Τα δυο πρόσωπα αυτά ενώ φαίνεται να είναι μακριά -χρονικά και τοπικά- είναι 
κοντά, γιατί βρίσκονται μέσα στον καθένα από εμάς. Κάθε φορά που αγανακτούμε 
και επαναστατούμε θεωρώντας πως μπορούμε και μόνοι μας να προχωρήσουμε 
τότε μέσα μας κυριαρχεί ο κόσμος της Εύας. Όταν όμως θέλουμε να επιστρέψουμε 
κοντά στον θεό τότε κυριαρχεί ο κόσμος της Παναγίας, της μάνας που δεν ξεχνά 
το παιδί της και πονάει για αυτό. Μένει Λοιπόν σε μας να διαλέξουμε ποιον κόσμο 
θέλουμε» υπογράμμισε ο Αρχιεπίσκοπος Αθηνών.

Ευχήθηκε επίσης, η Παναγία να κυριαρχεί μέσα μας και αυτή θα μας βοηθάει 
πάντοτε γιατι ειναι η πραγματική μάνα του καθένα μας.
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